

22 Rabi Al-Awwal 1439 10th December 2017

Dear Parents,

We have come to the end of the first term at Wales International School, during which we have introduced Class Dojo to enable you to easily access school information and to communicate easily with your child's teachers. We have celebrated National Day with great success, held a wonderful concert and enjoyed the heritage and culture of the UAE through our Souq. All students have been assessed throughout term 1, the results of which help us to assess their performance and potential more accurately. Please feel free to discuss any of these with us at any time.

School will close on Thursday 14th December at 2:20pm for the winter holiday and will reopen at 7:30am on Sunday 7th January 2018.

Next term your child's report will be sent home with your child on Tuesday 16th January 2018.

Parents Evening will be on Wednesday 17th January 2018 from 3pm until 5:30pm where you will be able to discuss your child's progress with their teachers.

Finally, on behalf of all the staff at Wales International School, I would like to wish you all a happy and restful winter holiday.

Yours sincerely,

Dr Kate O'Sullivan

Principal

Wales International School





+971 50 228 7550



+971 2 666 4883



+971 2 666 4886

+971 P.O Box: 6178 Al Shamkha, Abu Dhabi, UAE





التاريخ: 22 ربيع الأول 1439

الموافق: 2017/12/10

السادة / أولياء الأمور المحترمين

تحية طيبة ... وبعد ،

مع وصولنا لنهاية الفصل الدراسي الأول يطيب لنا أن نتقدم لكم بالشكر الجزيل على التواصل مع المدرسين في المدرسة من خلال برنامج الكلاس دوجو الذي كان هدفه التواصل بين الأهل والهيئة التدرسية لمتابعة أبنائهم . نشكر دعمكم ومشاركتكم في الاحتفال باليوم الوطني من خلال ما قدمه أبنائكم من فقرات تراثية تعزز الهوية الوطنية الإماراتية على مسرح مدرسة ويلز الدولية وما تم عرضه في السوق التراثي في المدرسة.

> تم تقييم أداءجميع الطلاب في الفصل الأول حيث سيتم من خلالها تحديد إحتياجات ومقدرات الطلاب اكاديمياً لتحسين التطور في مستواهم الدراسي.

هذا وستغلق المدرسة أبوابها ابتداء من يوم الخميس 2017/12/14 الساعة 14:20 ظهراً على أن تعود وتفتح أبوابها يوم الأحد الموافق 2017/1/7 الساعة السابعة والنصف صباحاً.

بالنسبة لتقييم الفصل الأول فإنه سيتم إرفاق نسخة من تقرير الفصل مع الطلاب وذلك يوم الثلاثاء 2018/1/16. سوف يعقد إجتماع أولياء الأمور مساء يوم الأربعاء الموافق 2018/1/17 من الساعة 3:00 ظهراً ولغاية الساعة 5:30 مساءً لتتمكنوا من مناقشة تقدم أبنائكم مع معلميهم.

وأخيراً ، نيابة عن جميع الموظفين في مدرسة ويلز الدولية أتمني لكم جميعاً عطلة سعيدة ومريحة.

P.O. Box: 6178

bu Dhabl - U.A.E

MTERNATIONAL

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،،،،،،،،،،،،

مديرة المدرسة د. كايت أو سوليفان مدرسة وبلز الدولية



4 +971 2 666 4883

+971 2 666 4886

+971 P.O Box: 6178 Al Shamkha, Abu Dhabi, UAE

